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Instruction of Automatic Teaching Console 
  

影音系統 開/關 

AV SYSTEM ON/OFF 

電視控制鍵 

TV Control Button 

現場錄音 

(Audio) Live recording 

訊號控制鍵 

Source Control Button 

訊號選擇鍵 

Source Selection Button 

電幕控制鍵 

Electrical Screen Control Button 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

步 驟 如 ㆘ 所 

The Procedure is
1. 按 AV SYSTEM 

(註：手提電腦需

Press AV SYSTE

SOURCE SELEC

(Remarks: Notebo

2. 大約 20 秒後，影

AV signal will app

3. 若需要播放、暫停

Use SOURCE CO

equipment. 

4. 當使用完教學控制

When finish using

will be automatica

5. 當按 AV SYSTEM

體裝置。 

After pressing AV

* 若需要

* Should you ne
影音儀器音量控制 

AV equipment - Volume 

Control 

咪音量控制 

Mic - Volume Control 

影音－靜音 

AV- Mute 

咪－靜音 

Mic - Mute 

述： 

 as follows: 
ON 鍵開啟系統電源，並從訊號選擇鍵㆗選按所需的器材。 (例如：用電腦，請按 PC 鍵。) 

要訊號線連接到教育控制台。) 

M ON button to switch on system power. Select the equipment you want and press the corresponding button in 

TION. (eg: Press PC button if you want to use the computer.) 

ok needs to connect VGA port on teaching console by VGA cable.) 

音訊號便會投射在銀幕㆖。 

ear on the screen around 20 seconds later. 

、停止、向前捲帶、向後捲帶、向前快鏡或向後快鏡，請按 訊號控制鍵 控制有關器材。 

NTROL buttons such as Play, Pause, Stop, F-forward, Reverse and Skip +/- on Control Panel to control related 

台或離開課室，請按 AV SYSTEM OFF 鍵，教學控制台系統會自動關掉所有影音及多媒體裝置。 

 the AV equipment or when class finishes, please press AV SYSTEM OFF button. Then, the AV equipment 

lly turned off. 

 OFF 鍵後，請給與影音／電腦投射器 20 秒冷卻時間後，才可以按訊號選擇鍵，重新啟動影音及多媒

 SYSTEM OFF button, please wait for 20 seconds before restarting the system 
 

課室技術支援，請致電內線 8581 或到 308 室（資訊科技及服務處）尋求協助. 

 ed any technical support, please call ext.8581 or go to Room 308 (Office of Information Technology & Service). 


